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ČLANOV DRUŠTVA NOVO MESTO

Društvo NOVO MESTO zaradi 
težav z registracijo lani še ni polno 
zaživelo, saj ni moglo uradno nas
topati. Vmes pa so bili tudi božični 
in novoletni prazniki, ko vse dejavnosti 
več ali manj zamrejo. Vendar v tem 
času nismo spali, saj se je upravni 
odbor redno sestajal, posamezni člani 
društva pa so v javnih glasilih opo
zarjali na pereče zadeve v mestu in 
njegovi okolici.

Na svoji prvi seji 25. novembra 1993 
je upravni odbor sprejel sklepe v zvezi 
z registracijo društva in s pooblastili 
članov odbora ter določil posamezne 
usmeritve za delo društva.

Pooblaščeni člani upravnega odbo
ra so se 1. decembra 1993 sestali s 
predstavnikoma novomeškega Zavo
da za varstvo naravne in kulturne 
dediščine in Zgodovinskega muzeja, 
ki sta jih seznanila s težavami v zvezi 
z grajskim kompleksom Grm, ki je 
trenutno naprodaj, in s prodajo stavbe 
policijske postaje, ki bi morala biti 
glede na občinski odlok iz leta 1991 
preurejena za potrebe arhiva, izvršni 
svet pa jo je sklenil prodati najboljšemu 
ponudniku. Grmski grad je bil leta 
1992 z občinskim odlokom razglašen 
za kulturni spomenik, grajski park pa 
za spomenik oblikovane narave, kar 
bo vsekakor treba upoštevati pri 
prodaji grajskega kompleksa. Uprav
ni odbor predlaga društvu, naj s 
posebno izjavo podpre Zavod za 
varstvo naravne in kulturne dediščine 
pri njegovem prizadevanju za primemo 
rešitev te zadeve.

Na drugi seji 9. decembra 1993 je 
upravni odbor razpravljal o Televiziji 
Novo mesto in pomenu tega javnega 
glasila za predstavljanje programa 
društva javnosti. Sprejeta sta bila tudi 
sklep o vodenju društvene kronike in 
pobuda za ustanovitev štipendijskega 
sklada za nadaijene dijake.

Na tretji seji upravnega odbora 13. 
januarja 1994 je bil sprejet predlog, 
naj se člani društva sestajajo vsaj vsaka 
dva meseca, upravni odbor pa naj 
pošilja vsem članom društva sprotna 
obvestila o pobudah, predlogih in 
delovanju društva nasploh. Upravni 
odbor predlaga, naj člani društva 
brezplačno strokovno sodelujejo v 
javnih glasilih, če gre za predstavitev 
zadev, ki jih sprejme društvo v svoj 
program.

Društvo je v zadnjem času dobilo 
tudi precej pobud in predlogov (naj
več od predsednika občinske skupšči
ne F. Koncilije), ki naj bi jih člani 
obravnavah na naslednjem sestanku:

- opozoriti je treba na nevzdržne 
prometne razmere v mestu,

- zaradi turistične predstavitve mesta 
je treba postaviti nekaj panojev z 
načrtom Novega mesta,

- zaradi slabe kakovosti pitne vode 
je treba ustanoviti VODNI SKLAD, 
da bi se zbiral denar za zagotavljanje 
neoporečne pitne vode,

- Ragov log in Portoval je treba 
razglasiti za MESTNI PARK in ju 
primemo urediti,

naselji Plava laguna in Recljev 
(Zibertov) hrib naj se z lesenima
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KONČNO!
Predsednika Toneta Šker

lja so v torek, 25. januarja 
1994 iz občinskega urada 
obvestili, da je Društvo NOVO 
MESTO registrirano. To 
pomeni, da lahko društvo 
razen sestankovanja sproži 
tudi druge dejavnosti, predv
idene v pravilih. Če je že “po
rod” društva trajal skoraj leto 
dni, bi bilo prav, da zdaj 
delo toliko hitreje steče...

mostoma povežeta z drugim bregom,
- prizadevati si moramo, da Novo 

mesto ne bo več “mestece s počasnim 
kulturnim utripom” (Razgledi, 26. 
november 1993),

- uvesti je treba mestni avtobusni 
promet, ki bi redno povezoval okoliška 
naselja z mestom,

- po sprejetju lokalne samouprave 
naj bi se “županstvo” preneslo v 
mestno hišo (Rotovž),

- določiti je treba večnamensko rabo 
novega parkirišča na Novem trgu,

- v Novem mestu naj se ustanovi 
energetski svetovalni center, ki bi nudil 
izobraževanje in nasvete s področja 
varčevanja z energijo in varstva okol
ja,

- pretehtati je treba, če je lokacija 
za izgradnjo večnamenske športne 
dvorane, ki jo je določil izvršni svet 
na desnem bregu Krke med Stadi
onom in Portovalorn res primerna in 
v skladu z mnenjem urbanistične 
stroke,

- razmisliti, kako rešiti osvetlitev 
kulturnih objektov v Novem mestu,

- podpreti ponudbo za izdelavo mul- 
tivizijskega projekta novomeškega 
kapitlja,

- preveriti je treba, če so meritve o 
onesnaženju okolja, ki ga povzroča 
Revoz, stvarne,

- obnovijo in uredijo naj se spre
hajalne poti in zelene površine v okolici 
grmskega gradu in grajske kapele.

Člani društva naj do naslednejga 
sestanka pripravijo še druge pred
loge za delo društva. O vseh bomo 
razpravljali, jih podprli, razširili, dopol
nili ali zavrgli, hkrati pa sklenili, kaj 
naj društvo sprejme v svoj program, 
kaj in kako lahko člani pripomorejo 
pri reševanju posameznih zadev in 
zadolžili vodje skupin za obdelavo 
nalog.

Skupni sestanek vseh članov 
DRUŠTVA NOVO MESTO

bo v četrtek, 3. februarja 1994 ob 18. uri 
v sejni dvorani Zavarovalnica Tilia (III. nadstr.)
Obravnavali bomo pismene in ustne pobude in predloge za delo 
društva, vpisovali nove člane, ki jih boste iz svojega kroga 
zagretih Novomeščanov na ta sestanek povabili vi, in se vzne
mirili ob prikazovanju diapozitivov s posnetki

NAJBOLJ KRITIČNIH TOČK V NOVEM MESTU, 
ki jih bo predstavil gospod Jovo Grobovšek.

Vsi tisti prijatelji Novega mesta, ki iz kakršnegakoli razloga ne 
morejo priti na naš skupni sestanete, se za včlanitev v Društvo 
NOVO MESTO lahko pozanimajo pri tajnici društva, gospe/Evi 
Simič po telefonu 21-450.
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